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پيامبر اكرم)ص(: 
داناترين مردم كســی 
ديگران  دانش  كه  است 
را به دانش خود بيفزايد.

خبر خبر ورزشي
 جيمی کاراگر :

ليورپول مدافع لايپزيش 
را جايگزين فن دايک كند

جیمی کاراگر معتقد است لیورپول همین زمستان باید دایوت 
اوپامکانو را جایگزین ویرژیل فن دایک کند.

با مشخص شدن جدیت مصدومیت فن دایک و طولانی بودن 
غیبت او این سوال برای هواداران مطرح شده که آیا لیورپول 

بدون او قادر به دفاع از عنوان قهرمانی اش خواهد بود؟
پیش از این مشخص بود که کورس قهرمانی این فصل با سه 
سال گذشته متفاوت است و خبر دوری چند ماهه ویرژیل فن 
دایک از میادین تنها باعث شد که تصویر آینده مبهم تر شود. او 
بازیکنی بود که لیورپول بیشتر از هرکس دیگری نباید از دست 
سرنوشت  می تواند  پیکفورد  جوردن  خطرناک  ضربه  می داد. 
نهایی فصل را تعیین کند- و عدم اخراج دروازه بان اورتون یکی 

از عجیب ترین اشتباهات کمک داور ویدیویی بود.
باید  باشگاه  این  است  معتقد  لیورپول  اسطوره  کاراگر  جیمی 
زمستان یک مدافع میانی جدید جذب کند و مدافع لایپزیش 

را هم پیشنهاد داد.
او به اسکای اسپورتس گفت:» خرید بعدی لیورپول باید یک 
مدافع میانی باشد و معتقدم این کار را هم باید همین زمستان 
که  اوپامکانو  دایوت  نام  به  داریم  مدافعی  اینجا  دهد.  انجام 
خصوصیات مشابه فن دایک ندارد ولی همین حالا از بهترین 
مدافعان میانی دنیا محسوب می شود و رقم فسخ قراردادش 

هم بالا نیست.«

حيرت زیدان ؛ 
اين حجم از انتقادات باوركردنی نيست

زیدان  الدین  ین  از  انتقادات  کایز  برابر  شکست  از  پس 
سرمربی رئال به اوج رسید.

رئال مادرید پس از وقفه بازی های ملی در زمین خود به 
مصاف کادیز رفت و در نهایت با یک گل شکست خورد. 
از  نبود که هیچ یک  اولی شده، چیزی  تازه  تیم  به  باخت 
هواداران رئال انتظارش را داشته باشند ولی تیم زین الدین 

زیدان بسیار کمتر از انتظارات ظاهر شد.
پس از مسابقه، انتقادات از هر طرف به سمت رئال و شخص 
زیدان شروع شد و حتی برخی رسانه های از تمایل باشگاه 
خبر  پوچتینو  مائوریسیو  جایگزینی  و  زیدان  برکناری  برای 
حیرت  انتقادات  این حجم  از  اما  فرانسوی  دادند. سرمربی 
زده است و باور نمی کند که پس از اولین شکست فصل 

اینچنین به او و تیمش حمله شود.
باخت  از  پس  را  مشابه  شرایطی  نیز  گذشته  سال  زیدان 
به مایورکا تجربه کرد اما رئال پس از آن شکست پوست 
با کمترین اشتباهات ممکن،  انداخت و در نهایت توانست 

فاتح لالیگا شود.
بازیکنانش جلسه  با  زیدان پس از شکست برابر کادیز نیز 
داشت و انتظار می رود خروجی این جلسه را در بازی فردا 

برابر شاختار و سپس شنبه برابر بارسا شاهد باشیم. 
در باشگاه رئال نیز مدیران کاملا پشت زیدان هستند و به 
وی اعتماد کامل دارند. آنها می دانند که فشار روی زیدان 
در شرایطی که تابستان هیچ بازیکن جدیدی خریداری نشد 
فروش  به  مجبور  اقتصادی  مشکلات  خاطر  به  باشگاه  و 
باشگاه  نیست. سران  منطقی  چندان  نیز شد،  بازیکن  چند 
بار دیگر متحد  را  اطمینان دارند که زیدان قادر است تیم 

کرده و به قهرمانی لالیگا هدایت کند.

خيال کلوپ راحت شد ؛ 
شماره يک در آستانه بازگشت

به نظر می رسد مصدومیت آلیسون بکر برطرف شده و او 
به زودی قادر به بازگشت به تمرینات لیورپول خواهد بود.

شرایط در ترکیب لیورپول خصوصا در بخش دفاعی هرگز 
مساعد نیست و همین دیشب اعلام شد که احتمالا ویرژیل 
را  فصل  این  صلیبی  رباط  مصدومیت  علت  به  دایک  فن 
از دست خواهد داد. این مدافع هلندی در نیمه اول دربی 
مرسی ساید پس از تکل جردن پیکفورد، دروازه بان اورتون، 
مصدوم شد و حالا مدت ها قادر به همراهی تیمش نیست. 
همچنین وضعیت جوئل ماتیپ نیز پیش از دیدار این هفته 
ابهام  از  ای  هاله  در  اروپا  قهرمانان  لیگ  در  برابرآژاکس 

قرار دارد.
اما لیورپول اکو مدعی شد آسیب دیدگی آلیسون بکر زودتر 
از حد انتظار به اتمام رسیده و او به زودی می تواند مرسی 
سایدی ها را همراهی کند. کادر پزشکی لیورپول اطمینان 
دارد مشکلی آلیسون را تهدید نمی کند و او می تواند آماده 
بازگشت به ترکیب در دیدار برابر وستهام در تاریخ 31 اکتبر 
باشد. این دروازه بان برزیلی در جریان تمرینات چند هفته 
قبل لیورپول مصدوم شد و این تیم بلافاصله در اولین دیدار 
برابر آستون ویلا  نتیجه عجیب 7-2  با  آلیسون  در غیبت 
مغلوب شد. در ابتدا به نظر می رسید او بین یک ماه نیم 
الی دو ماه قادر به همراهی لیورپول نباشد، اما حالا تمرینات 
فردی را آغاز کرده و به زودی به تمرینات گروهی نیز اضافه 
بازی 9  آلیسون در دو  آدریان، گزینه جانشین  خواهد شد. 
بازگشت  خواهان  شدت  به  لیورپول  و  کرده  دریافت  گل 

شماره یک خود به درون دروازه است.

دیگو سيمئونه : 
با بهترين تيم جهان بازی داريم

بایرن  مقابل  دیدار  اتلتیکومادرید  سرمربی  سیمئونه،  دیگو 
مونیخ را برای تیمش مهم توصیف کرد.

 اتلتیکومادرید که در هفته های آغازین لالیگا نتایج پرفراز 
لیگ  های  رقابت  در  و  شب  چهارشنبه  گرفته،  نشیبی  و 
قهرمانان در آلیانس آره نا مهمان بایرن مونیخ خواهد بود. 
باواریایی ها فصل قبل با اقتدار و کسب نتایج درخشان فاتح 
حریف  شد  مدعی  سیمئونه  دیگو  و  شدند  قهرمانان  لیگ 
این هفته تیمش در حال حاضر بهترین تیم جهان فوتبال 

محسوب می شود.

مقابل پارس جنوبی جم ؛
فولاد  به برتری 3 گله رسيد

برابر  دوستانه  دیداری  در  شد  موفق  فولادخوزستان  تیم 
پارس جنوبی جم به پیروزی سه بر صفر برسد.

 1۵ ساعت  از  جم  جنوبی  پارس  و  فولادخوزستان  تیم  دو 
امروز در دیداری تدارکاتی در ورزشگاه شهدای شهرقدس 
به مصاف هم رفتند و در نهایت این دیدار با نتیجه سه بر 

صفر به سود شاگردان نکونام به پایان رسید.
گل های فولاد را در این دیدار لوسیانو پریرا، آیاندا پاتوسی و 

عارف غلامپور به ثمر رساندند.
تیم فولادخوزستان پیش از این چهار دیدار دوستانه برگزار 

کرده بود و موفق به چهار پیروزی شده بود.

به صورت رسمی ؛
پرسپوليس با محمد نادری

 وارد مذاكره شد
مدافع چپ پای فصل گذشته پرسپولیس که شایعات زیادی 
درباره آینده وی شکل گرفته بود، در نهایت برای مذاکره 

تمدید قرارداد وارد این باشگاه شد.
محمد نادری که بعد از دو فصل حضور قرضی در پرسپولیس، 
وارد  سرخپوشان  با  همکاری  ادامه  برای  دیگر  بار  اکنون 
مذاکره شده، دقایقی پیش برای جلسه با مهدی رسول پناه 

وارد ساختمان این باشگاه شد.
نادری که به دلیل مصدومیت نتوانسته بود با تیم راهی لیگ 
قهرمانان آسیا در دوحه شود، در ادامه شایعات زیادی درباره 

آینده خود دنبال کرد.
این در حالی بود که جدی ترین شایعه نزدیک به واقعیت 
روز  نیز  مددی  که  بود  استقلال  با  وی  مذاکره  به  مربوط 

گذشته در گفتگویی آن را تایید کرده بود.
باشگاه پرسپولیس اما اکنون به دلیل درخواست یحیی گل 
محمدی و جدایی محمد انصاری با این بازیکن وارد مذاکره 
با  او دقایقی پیش  برنامه در نظر گرفته شده،  شده و طی 
حضور در باشگاه پرسپولیس به جلسه با مهدی رسول پناه 

در خصوص شرایط همکاری خواهد پرداخت.

گام بلند پيش از شروع فصل ؛
ملوان بدهی سرمربي 

تيم ملي را پرداخت كرد
المپیک، رضایت  با حضور در هتل  باشگاه ملوان   مدیران 

سرمربی سابق تیم ملوان را جلب کردند. 
یکی از تیم هایی که دراگان اسکوچیچ در آن نمایش خوبی 
از خود به یادگار گذاشت، دوران حضور د ملوان بندرانزلی 
بود که نتایج بسیار خوبی با این تیم کسب کرد و در پایان 

به رتبه هفتم جدول رده بندی رسید. 
به  گذشته  های  سال  طی  که  ملوان  باشگاه  حال  این  با 
جلسه  تا  بوده،  گریبان  به  دست  مالی  مشکلات  با  شدت 
ای که ساعاتی پیش میان دو اسطوره انزلی چی ها برگزار 
شد و آنها موفق به جلب رضایت سرمربی سابقشان شدند، 

مطالبات این مربی را پرداخت نکرده بود.
ملوان  رسمی  سایت  و  شده  حل  مشکل  این  اما  حالا 
نوشته است:» در جلسه  اینطور  با آن  رابطه  بندرانزلی در 
اشکان  مهندس  مدیرعامل،  نوری  پژمان  مابین  ای 
تیم  سرمربی  زارع  مازیار  مدیره،  هیئت  عضو  پوررشید 
الملل  بین  روابط  مدیر  آور  گل  ابراهیم  و  بزرگسالان 
اسبق  اسکوچیچ سرمربی  دراگان  به همراه  ملوان  باشگاه 
توافق  با  ایران،  فوتبال  ملی  تیم  حاضر  حال  و  ملوان 
صورت گرفته مطالبات باقیمانده ی وی از فصل 93-92 

به ایشان پرداخت گردید. 
و  رای  اعلام  از  پیش  ملوان  باشگاه  است  ذکر  به  لازم 
جریمه از سوی کمیته انضباطی فیفا در پی شکایت دراگان 
اسکوچیچ ، اقدام به مذاکره مستقیم و توافقی دو جانبه با 
سرمربی سابق خود کرد و بدهی دلاری وی را تسویه نمود. 
مهندس اشکان پوررشید در مدتی کوتاه پس از حضور در 
باشگاه ملوان، تاکنون دو پرونده ی ارزی مهم باشگاه ملوان 

در فیفا را تسویه کرده است.«

در ایفمارک ؛
استقلالی ها تست پزشکی می دهند

ایفمارک حضور  در  چهارشنبه  استقلال صبح  تیم  اعضای 
پیدا می کنند.

حضور  برای  را  خود  تمرینات  که  استقلال  تیم  اعضای 
دنبال  فکری  محمود  نظر  زیر  بیستم  لیگ  در  مقتدرانه 

می کنند، فردا تست پزشکی خواهند داد.
امروز  صبح  استقلالی ها  گرفته  صورت  ریزی  برنامه  طبق 
چهارشنبه به مرکز پزشکی ایفمارک می روند تا تست های 
پزشکی را پشت سر بگذارند و سلامتی شان برای لیگ برتر 

بیستم تایید شود.
بر این اساس تمرین عصر دیروز استقلال نیز با نظر فکری 
شرایط  با  امروز  و  کنند  استراحت  بازیکنان  تا  شد  تعطیل 
از  استقلال  تمرینات  بروند.  ایفمارک  به  بهتری  جسمانی 

عصر امروز در زمین شماره دو آزادی دنبال می شود.

فصل 1400-1399 ؛
زمان قرعه كشی ليگ يک اعلام شد

آیین قرعه کشی لیگ یک باشگاه های کشور فصل 1۴۰۰-
1399 روز ۶ آبان 1399 برگزار می شود.

به نقل از روابط عمومی سازمان لیگ فوتبال ایران، قرعه 
کشی لیگ یک باشگاه های کشور فصل 1۴۰۰-1399 روز 
سه شنبه ۶ آبان 1399 ساعت 1۵ در سالن آمفی تئاتر هتل 

آکادمی ملی فوتبال برگزار می شود.
مسابقات لیگ یک فصل آینده از روز 2۶ آبان آغاز می شود.

پیش از این قرار بود مسابقات لیگ یک در تاریخ 12 آبان 
ماه برگزار شود که به تعویق افتاد.

از  انتقاد  با  خوزستان  فولاد  باشگاه  مدیرعامل 
فوتبال  دنیا  کجای  گفت:  ایران  فوتبال  مدیران 
را به پارلمان هایش می فرستد و هوادارش مجبور 

می شود به نماینده پارلمان پناه ببرد؟
گذشته  هفته های  مهر، طی  خبرنگار  گزارش  به 
و  استقلال  مالی  گرفتن مشکلات  بالا  پی  در  و 
فوتبال  تیم  دو  از طرفداران  تعدادی  پرسپولیس، 
استقلال و پرسپولیس مقابل مجلس تجمع کردند 

و خواستار اصلاح این شرایط شدند.
اعتصابات،  این  پی  در  هم  مجلس  نمایندگان 
تیم  دو  کارشناسان  و  پیشکسوتان  با  را  جلساتی 

برگزار کردند.
به گفته محمدمهدی فروردین رئیس فراکسیون 
ورزش، حل بخشی از مشکلات مالی دو باشگاه 
ایوانکوویچ  برانکو  و  شفر  وینفرد  پرونده  در 
نتیجه  پرسپولیس  و  استقلال  سابق  سرمربیان 

همین جلسات بوده است.
با این حال سعید آذری مدیرعامل باشگاه فولاد 
انتشار پیامی از این وضعیت فوتبال  خوزستان با 
و مسئولان آن به خاطر رویکردشان انتقاد کرد: 

جهان،  ورزش  پرطرفدارترین  و  ترین  »پربیننده 
صنعت پول سازی که اجراکنندگان آن در قالب 
بنگاه های اقتصادی در سراسر جهان به جز ایران 
سال های سال است به مفهوم واقعی صنعتی آن 

پی برده اند. 
خاکی  کره  جای  همه  در  تکلیفش  که  ورزشی 
مشخص است، متولیان اصلی آن نیز کاملًا معین 

شده و سیستم های مدیریت آن. اما ما با فوتبال و 
هوادارانش چه کردیم؟ چرا بایستی آنچنان مردم 
که عملا  کنیم  ناامید  مدیریت خود  و  از خود  را 
دورهمی  زیباترین  این  سیستمی  قوانین  تمامی 

جهان را با شیوه ای منحصر به فرد نابود کنیم.
متولی فوتبال ایران کیست؟ مدیران فدراسیون و 
باشگاه های  مدیران  کاره اند؟  لیگش چه  سازمان 

چه  تا  می کنند؟  منصوب  کسانی  چه  را  بزرگش 
می خواهند  هایش  دولتی  و  سیاسیون  زمانی 
بیاورند؟  در  خود  سیطره  تحت  را  فوتبال  عرصه 
چه  با  آیند؟  می  کجا  از  هایش  مدیره  هیات 
تخصصی؟ هوادارانش چه گناهی دارند؟ چرا آنها 
را هر روز به سازمان جدیدی حواله می دهیم؟ ما 
با فوتبال چه کردیم و چه می کنیم؟ کجای دنیا 
فوتبال را به پارلمان هایش می فرستد و هوادارش 

مجبور می شود به نماینده پارلمان پناه ببرد؟
چرا؟  ولی  ایران.  دارد.  پاسخ  یک  اینها  تمام 
مرده  گویی  فوتبال  متولی  است.  ساده  جوابش 
به  آزموده  قبلًا  که  را  آزموده ای  روز  هر  است. 

فوتبال بر می گرداند. 
شهرت.  عشق  و  هستند  تخصص  بی  مدیرانش 
در  بی  وانفسای  در  می زند  موج  مسئولیتی  بی 
با  است.  هوادار  بر  وای  میانه  این  و  پیکرش.  و 
بی  بساط  کنیم  عقیده ای. جمع  هر  با  رنگی  هر 
است،  گذاری  قانون  محل  پارلمان  را.  تدبیری 
محل رتق و فتق فوتبال نیست. هوادار را عذاب 

ندهیم و با آدرس غلط گمراه نکنیم.«

سعيد آذری :

مجلس جاي ببر و بیار نیست

و  فنی  کادر  در  ثبات  گفت:  خوزستان  در  فوتبال  کارشناس  یک 
آسیا کمک می کند و  و  لیگ  در  تیم  به موفقیت  بازیکنان قطعا 
قرار  خود  کار  دستور  در  خوبی  به  را  موضوع  این  فولاد  باشگاه 

داده است.
با توجه به شیوع کرونا، امسال در  داریوش یزدی اظهار داشت: 
نمی  لذا  شدیم  مواجه  فراوانی  های  چالش  با  آسیایی  مسابقات 
توان پیش بینی کرد که تیم فولاد با این شرایط چه نتایجی را در 
آسیا کسب خواهد کرد پس ابتدا باید دید مسابقات به چه نحوی 

برگزار می شود.
وی افزود: تیم فولاد با توجه به مجموعه و امکانات سخت افزاری 
و نرم افزاری که دارد باید عملکرد خوبی در باشگاه های آسیا داشته 
مدعی  باشگاه  این  فنی  کادر  و مجموعه  مدیریت  از طرفی  باشد 
از اصول مدیریتی پیروی می کنند و این نقطه قوتی  هستند که 

برای فولادی ها به شمار می رود.
* تیم فولاد پتانسیل آن را دارد که در رقابت های آسیایی موفق 

ظاهر شود
این کارشناس فوتبال در استان گفت: فولاد سال قبل خیلی خوب 
تمریناتش را شروع کرد و امسال هم تمریناتش را در زمان خوبی 
آغاز کرد، این موضوع نشان می دهد که تیم فولاد پتانسیل آن را 
دارد که در رقابت های آسیایی موفق ظاهر شود و اگر غیر از این 

باشد برای ما سوال برانگیز است.
وی ادامه داد: مجموعه سال گذشته فولاد برای حضور بهتر در جام 
تقویت شود. ضمن  بازیکن  به لحاظ  باید  آسیا قطعا  باشگاه های 
اینکه فولاد تجربه بازی های آسیایی را دارد همچنین آقایان آذری 
و نکونام بارها در بازی های آسیایی حضور داشته اند که این امر 

می تواند به تیم فولاد کمک کند.
یزدی با اشاره به اینکه در فوتبال ما همیشه حواشی بر متن اثرگذار 
بحث  به  کرد  مقابله  آن  با  توان  می  چطور  اینکه  اما  است  بوده 
نفت  مدیریتی  کادر  گفت:  شود  می  مربوط  ها  باشگاه  مدیریتی 
حواشی  با  و  کنند  می  کار  مجموعه  این  در  سال  چندین  آبادان 
موجود در این شهرستان آشنا هستند که این موضوع می تواند به 

موفقیت تیم کمک کند.
هم  کنار  در  اول  بار  برای  آبادان  نفت  تیم  فنی  کادر  نفرات   *

قرار می گیرند
وی بیان کرد: تنها خوشحالی ما برای مجموعه نفت آبادان، حضور 
خوزستانی ها در کادر مدیریتی و فنی این تیم است که اگر کار 
مدیریتی به خوبی انجام شود حلقه های بعدی یعنی کادر فنی و 

بازیکنان می توانند عملکرد خوبی داشته باشند.
سرمربی سابق تیم استقلال اهواز گفت: نفرات کادر فنی تیم نفت 
آنها  انتخاب  که  می گیرند  قرار  هم  کنار  در  اول  بار  برای  آبادان 
قدری سوال برانگیز است و این موضوع می تواند تا حدودی برای 

نفت آبادان مشکل ساز شود.
وی در ادامه به نفت مسجدسلیمان و حضور این تیم در فصل جدی 
رقابت های لیگ برتر اشاره کرد و گفت: سال قبل مهدی تارتار 
علاوه بر مدیریت کردن در تیم نفت مسجدسلیمان، به نوعی در 
این تیم حکومت کرد و حرف اول و آخر را در می زد که همین امر 
موجب شد تا نتایج خوبی کسب کند اما اینکه بگوییم مسائل مالی 
باشگاه در شرایط بدی بود قدری بی انصافی است اگر دقت کرده 
باشید تمرینات این تیم پیش از شروع فصل در تهران سپری شد 

که قطعا هزینه آن تامین شده بود.

یزدی افزود: تارتار بر خلاف بازیکنان که 7۰ درصد دستمزدشان 
را دریافت کردند تمام پولش را از باشگاه گرفت لذا نباید گفت تیم 
نفت مسجدسلیمان با مشکلات مالی فراوانی رو به رو بود. وقتی 
پرداخت شده پس نشان  تیم  این  بالای ۵۰ درصد دستمزدها در 
که  گوییم  نمی  ما  البته  نداشتند  مالی  می دهد که خیلی مشکل 
هیچ مشکلی به لحاظ مالی نداشتند اما درایران خیلی از تیم ها ۵۰ 

درصد دستمزدها را هم پرداخت نمی کنند.
مسجدسلیمان  نفت  موفقیت  در  تواند  می  باشگاه  مدیریت   *

اثرگذار باشد
نفت  فنی  کادر  در  آمده  وجود  به  تغییرات  اینکه  بیان  با  وی 
نفراتی  گفت:  شود  می  مربوط  باشگاه  مدیریت  به  مسجدسلیمان 
در  مالی  منابع  و  نداشته  آنچنانی  اختیارات  هستند  باشگاه  در  که 
دست ندارند اما در هر صورت یک مربی را جایگزین تارتار کرده 
و تمریناتشان را آغاز کردند. اینکه مجموعه کادر فنی جدید چقدر 
می تواند موفق باشد به مدیریت باشگاه و کنترل حواشی بر می 
گردد که اگر خوب شکل بگیرد می توان شاهد عملکرد خوب این 
تیم بود. این کارشناس فوتبال افزود: به غیر از سیدمجتبی حسینی 
فرد دیگری را در کادر فنی تیم نفت مسجدسلیمان نمی شناسم 
و هنوز مشخص نیست دستیاران این مربی چه کسانی هستند لذا 
این موضوع نشان می دهد که آنها برای تکمیل کادر فنی هنوز 
بتواند  مجموعه  این  که  امیدواریم  کل  در  اما  اند  نکرده  اقدامی 
ویزه  به  خوزستان  مردم  دل  و  کرده  لیگ کسب  در  خوبی  نتایج 
ایرنا تیم های فولاد، نفت  مسجدسلیمان را شاد کند. به گزارش 
آبادان و مسجدسلیمان فصل گذشته با کسب ۵1، ۴1 و 3۸ امتیاز 

در مکان های سوم، هفتم و هشتم جدول رده بندی قرار گرفتند.

 ۸۰ تغییر  به  اشاره  با  خوزستان  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی 
اول  دسته  رقابت های  در  حضور  برای  گفت:  تیم،  این  درصدی 

باشگاه های کشور، تیم جدیدی را ساختیم.
امیر خلیفه اصل عصر امروز پس از تساوی بدون گل مقابل صنعت 
نفت آبادان با بیان اینکه 9 بازیکن اصلی ما در فصل گذشته به 
جذب  با  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  کردند،  کوچ  برتر  لیگ 
بازیکنان تازه، تیم متفاوتی را نسبت به سال گذشته برای رقابت 

باشگاه های کشور  اول  فوتبال دسته  با حریفان خود در مسابقات 
مردم  خوب  نتایج  کسب  با  می کنیم  تلاش  و  داشت  خواهیم 
خوزستان را شاد کنیم.وی بازی تدارکاتی مقابل تیم فوتبال صنعت 
با  افزود: حدود دو هفته است  و  ارزیابی کرد  را مفید  آبادان  نفت 
انجام تمرینات بدن سازی، برنامه های آماده سازی تیم را در تهران 
پیگیری می کنیم و با گذشت زمان بیشتر به شرایط ایده آل نزدیک 
می شویم. سرمربی تیم فوتبال استقلال خوزستان گفت: تیم نفت 

و  کردیم  بازی  خوب  تیم  این  مقابل  و  است  بزرگی  تیم  آبادان، 
دستاوردی که از این بازی داشتیم، خیلی خوب بود و برای آینده 
پایان گفت:  در  بسیار خوبی خواهد کرد.خلیفه اصل  ما کمک  به 
تیم استقلال خوزستان به تازگی ۶۰ درصد آمادگی خود را دست 
پیدا کرد و تعویق دو هفته ای مسابقات به ما خیلی کمک می کند.

اردوی آمادگی تیم فوتبال استقلال خوزستان از هجدهم مهرماه در 
تهران آغاز شد و سی ام مهرماه به پایان می رسد.

یک کارشناس فوتبال با انتقاد نسبت به نحوه قرارداد بستن باشگاه های 
لیگ برتری خوزستان با بازیکنان و جذب بازیکنان غیربومی آن هم 
بدون توجه به داشته های فوتبال استان، گفت: می خواهم بدانم بازیکن 
وقتی  آن هم  فوتبال خوزستان چه می کند؟  در  غیربومی  37 ساله 

زمین های خاکی فوتبال خوزستان مملو از استعداد و ظرفیت هستند.
باشگاه های  از عملکرد  انتقاد  با  ایسنا،  با  بابادی در گفت وگو  کیوان 
خوزستانی در نحوه قرارداد بستن با بازیکنان و جذب بازیکنان غیربومی 
مهد  اظهارکرد: خوزستان  استان،  فوتبال  داشته های  به  توجه  بدون 
فوتبال و مملو از استعدادها است و این ادعای کذبی نیست زیرا با 
یک جستجو و بازدید میدانی از مدارس فوتبال و تیم های پایه فوتبال 
خوزستان می توان این موضوع را به وضوح دید. به هر حال وقتی 
نیست  قرار  دارد،  ظرفیت  همه  این  و  است  فوتبال  مهد  خوزستان 
فوتبالیست های خوزستانی نادیده گرفته شوند و بعد باشگاه های استان، 

بازیکنان غیربومی با سن بالا را جذب کنند.
* بازیکن 37 ساله غیربومی در فوتبال خوزستان چه می کند؟

وی با اشاره به جذب رضا خالقی فر در تیم نفت آبادان، گفت: می خواهم 
بدانم این بازیکن 37 ساله غیربومی در فوتبال خوزستان چه می کند؟ آن 
هم وقتی زمین های خاکی فوتبال خوزستان مملو از استعداد و ظرفیت 
هستند. دلیل انتخاب خالقی فر و انگیزه این انتخاب و همچنین استدلال 
کادر فنی و باشگاه نفت آبادان درباره این نوع انتخاب برای شخص 
من سوال برانگیز است. آیا معیار انتخاب این بوده است که می خواهیم 
نفت آبادان را برای قهرمانی ببندیم یا این که آقای گل فوتبال ایران 
فصل  بازی های  در  که  دارد  سن  سال   37 خالقی فر،  گرفته ایم؟  را 
گذشته اش، علی رغم این که پست تخصصی اش یک مهاجم است، تنها 
یک گل به ثمر رسانده بود و این کارنامه خوبی برای این بازیکن در 
این پُست نیست که بخواهیم برای جذب او به این کارنامه نگاه کنیم.

* امروز دلال ها روی مدیران باشگاه ها هم تسط دارند
این کارشناس فوتبال با بیان این که شاید یک بازیکن تا ۴۰ سالگی هم 
بتواند کار کند اما بهتر است در استانی که استعداد فوتبالی ندارد، کار 
کند و افزود:  چرا جوانان و فوتبالیست های کارنامه دار خوزستانی در سن 
2۰، 21 سالگی رها می شوند و حتی در تیم ها و باشگاه های خوزستانی 
که برای آن ها هزینه شده است، جایی ندارند و باید در استان های دیگر 
به دنبال دلال ها بگردند تا جذب تیمی شوند؟ به صراحت می گویم 
که فوتبال ایران توسط دلال ها مدیریت می شود؛ یک زمانی می گفتند 
دلال ها روی سرمربیان و مربیان تسلط دارند اما امروز می بینیم که 

دلال ها روی مدیران باشگاه ها هم تسط دارند.
* نباید با شعور مردم خوزستان بازی شود

وی افزود: سوال من از پیشکسوتان جامعه فوتبال خوزستان و آن هایی 
که ادعای بودن در فوتبال را دارند، این است که چرا پس از چنین 
انتخاب هایی در فوتبال استان، هیچ واکنشی از سوی آن ها نمی بینیم؟ 
منافع چه کسانی به خطر می افتد و چه کسانی در این فوتبال منافع 
دارند که در مقابل چنین انتخاب هایی سکوت می کنند؟ این ها یعنی 
مرگ فوتبال در خوزستان و با چنین انتخاب هایی می خواهیم بگوییم 
فوتبال خوزستان مُرده است. من نمی گویم تیم های خوزستانی باید 
مطلقا بازیکن خوزستانی جذب کنند اما اگر قرار است یک بازیکن 
از ذوب آهن بیاوریم، باید ببینم هم تراز آن در فوتبال خوزستان وجود 
دارد یا نه؛ این که باشگاه فولاد می گوید با 1۸ بازیکن آکادمی قرارداد 
بسته ایم، هیچ کار شاقی نیست زیرا نفرات از سه سال پیش با این 
باشگاه  قرارداد داشته اند و نباید با کارهای نمایشی و راه انداختن شو، 
با شعور مردم خوزستان بازی کنیم. می گویند با 1۸ بازیکن آکادمی 
قرارداد بسته ایم، آن وقت از بازیکنان 2۰، 21 ساله اصفهانی استفاده 
می کنند. نمی دانم چرا وقتی باشگاه های اصفهانی بازیکنان شان را کنار 

می گذارند، ما باید آن ها را جذب کنیم اما وقتی خودمان داشته های مان 
را کنار می گذاریم، هیچ کسی این بازیکنان را نمی بیند.

* آیا قراردادهای آن چنانی برای فوتبالیست خوزستانی هم است؟
بازیکنان خوزستانی  از  بابادی خاطر نشان کرد: متاسفانه فرصت را 
که بیشتر آن ها با فقر و فلاکت زندگی می کنند، می گیریم و بعد نیز 
بازیکنان بدون شناسنامه و بازیکنانی که یک دقیقه هم در لیگ یک 
بازی نکرده اند را با قراردادهای آن چنانی جذب می کنند. آیا قراردادهای 
از  گله مندم  است؟  هم  خوزستانی  فوتبالیست های  برای  چنانی  آن 
آن هایی که مقابل چنین اقداماتی سکوت می کنند و به نظر من این 

سکوت، خیانت در حق فوتبال خوزستان است.
* باشگاه فولاد از تیم فولاد نوین چه استفاده ای دارد؟

وی گفت: چرا در فوتبال ایران بازیکن باید خودروی شخصی اش را 
بفروشد تا پول آن را به واسطه ها بدهد تا بتواند در تیمی بازی کند؟ 
کجای این موضوع عدالت است و چگونه نظارت صورت می گیرد. 
تیم فولاد نوین با یک امتیاز کمتر شانس صعود به لیگ یک کشور 
را از دست داد و حتما بازیکنان آن که دست پرورده آکادمی باشگاه 
فولاد هستند، داشته هایی داشته اند که این قدر خوب کار کردند و حالا 
می خواهم بدانم از کدام یک از این نفرات در تیم های خوزستانی استفاده 
کرده اند و اصلا خود باشگاه فولاد چه استفاده ای از این تیم داشته است؟ 

این ها یعنی دورریز سرمایه و بیت المال.
این کارشناس فوتبال در پایان عنوان کرد: آقایانی که مدعی اند فوتبال 
خوزستان را نجات می دهیم، می خواهم به آن ها بگویم با حفظ سمت 
در نفت آبادان و نفت مسجدسلیمان هم که این همه مشکلات دارد، 
کار کنید و این دو تیم را هم از بحران خارج کنید. پس جایی که پول 
و سرمایه است، عملکرد خوب، کار شاقی نیست زیرا قرار نیست کسی 

اتلاف سرمایه داشته باشد.

 کارشناس خوزستاني :

ثباتدرفولاد،بهموفقیتتیمدرآسیاکمکمیکند

سرمربی تيم فوتبال استقلال خوزستان :

۸۰درصدتیمتغییرکردهاست

دلال ها روي مدیران باشگاه ها تسلط دارند ؛

بازیکن۳۷سالهغیربومیدرفوتبالخوزستان!


